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	Ф – Тематический план
	
	



ТЕМАТИЧЕСКИЙ И КАЛЕНДАРНЫЙ ПЛАН ЛЕКЦИЙ ПО ИСТОРИИ МЕДИЦИНЫ ДЛЯ СТУДЕНТОВ 1 КУРСА МЕДИЦИНСКОГО ФАКУЛЬТЕТА  НА 2017-2018 УЧЕБНЫЙ ГОД.
THEMATIC AND CALENDAR PLAN OF LECTURES ON THE HISTORY OF MEDICINE FOR 1ST YEAR STUDENTS OF MEDICAL FACULTY FOR THE 2017-2018 SCHOOL YEAR.

	№ п.п.
	ТЕМА
	Дата
	Преподаватель

	1.
	История медицины как наука и предмет преподавания. Врачевание в первобытном обществе
History of medicine as science and subject of teaching. Healing in primitive society
	
	Горбунов В.И.


	2.
	Врачевание в странах Древнего Востока. Медицина в странах Древнего Средиземноморья
Healing in the Ancient near East. Medicine in the Ancient Mediterranean
	
	Возженникова Г.В.

	3.
	Медицина периодов раннего (V-X вв.), развитого (XI-XV вв.) 
Medicine of early (V-X centuries) and developed (XI-XV centuries) middle Ages:
	
	Возженникова Г.В.

	4.
	Медицина периодов позднего Средневековья  (XV-XVII вв.)
Medicine of the late medieval period. Medicine in Western Europe in the Renaissance (XV-XVII centuries).
	
	Возженникова Г.В.

	5.
	Медицина Нового времени (1640-1918 гг.): медико-биологические дисциплины.
New time medicine (1640-1918.): development of biomedical disciplines:
	
	Исаева И.Н.

	6.
	Медицина Нового времени (1640-1918 гг.): развитие клинической медицины (терапия, хирургия), гигиены и общественной медицины
New time medicine (1640-1918.): development of clinical medicine (therapy, surgery), hygiene and community medicine
	
	Горбунов В.И.

	7.
	Медицина Новейшего времени: здравоохранение и медицина в России и СССР
Modern medicine: healthcare and medicine in Russia and the USSR (in the first years of Soviet rule).
	
	Возженникова Г.В.

	8.
	Медицина Новейшего времени: основные достижения и международное сотрудничество в области медицины и здравоохранения. История медицины и здравоохранения Ульяновской области
Modern medicine: main achievements and international cooperation in the field of medicine and healthcare. History of medicine and healthcare of the Ulyanovsk region
	
	Исаева И.Н.


Лекции проходят в актовом зале корпуса № 4 на Набережной р. Свияга 
с 8.00 – 9.30 
 Lecture in the auditorium building № 4 on the Embankment of the river Sviyaga 

8.00 – 9.30
Зав. кафедрой







В.И.Горбунов

20.12.2017
Head of Department 






V. I. Gorbunov

20.12.2017

Форма А
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